

LET'S GLOW

...LIGHT UP THE NIGHT



Sie sind herzlich eingeladen, mit Ihrer Crew und Ihren Gästen, zur legendären interpack-Ausstellerparty. Wir schlagen neue Wellen: Die Neonparty der Superlative, ein Feuerwerk der Farben, beste Disco-Beats mit treibenden Sounds, vielfältige Buffets sowie traditionelles Düsseldorfer Altbier*, bottled Becks und Cocktails!

11. Mai 2020, 19.00 Uhr
CCD Congress Center Düsseldorf Stadthalle
Messegelände



– Erhard Wienkamp –
Geschäftsführer / Managing Director
Messe Düsseldorf GmbH

Tischreservierungen sind leider nicht möglich.

Die Teilnehmerkarten, mit einem Kostenbeitrag von **40,00 € pro Person**, bestellen Sie bitte bis 27. April 2020 online (OOS „Online Order System“ <https://www.oos.interpack.de/de/BT5010>).

*Vorzugspreis pro Glas 1,00 € (auch für Cola, Limonade oder Mineralwasser). Getränke nur gegen Barzahlung.

We cordially invite you, your crew, and your guests to the legendary interpack Exhibitors' Party. We are creating new waves: The superb neon-party, an explosion of colour, best disco-beats with driving sounds, diverse buffets, traditional Düsseldorf "Alt beer"*, bottled Becks and cocktails.

11th May 2020, 7:00 pm
CCD Congress Center Düsseldorf Stadthalle
Trade Fair Grounds



– Bernd Jablonowski –
Global Portfolio Director
Messe Düsseldorf GmbH

It is not possible to reserve tables.

Please order online the admission tickets with a contribution of **€ 40.00 per person** until 27th April 2020 by internet (OOS "Online Order System" <https://www.oos.interpack.de/en/BT5010>).

*Special price € 1.00 per glass (also for coke, lemonade or mineral water). Drinks only for cash.

